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Abstract (en)
[origin: WO2016134801A1] A rolled metal strip, in particular steel strip, is deflected by means of a driving roller unit from a first transporting direction
into a second transporting direction and is fed to a coiler. In the coiler, the metal strip is coiled into a coil with a coil diameter. A plastic deformation
of an end portion of the metal strip is brought about, so that in the unloaded state the end portion is curved with a radius of curvature. The plastic
deformation of the end portion (8) is at least partially brought about by an asymmetric application of a cooling medium (21) to the sides of the end
portion (8).

Abstract (de)
Ein gewalztes Metallband, insbesondere ein Stahlband wird mittels einer Treibrolleneinheit von einer ersten Transportrichtung in eine zweite
Transportrichtung umgelenkt und einem Haspel zugeführt. In dem Haspel wird das Metallband zu einem Coil mit einem Coildurchmesser gehaspelt.
Es wird eine plastische Verformung eines Endabschnitts des Metallbandes bewirkt, so dass der Endabschnitt im einwirkungsfreien Zustand mit
einem Krümmungsradius gekrümmt ist. Die plastische Verformung des Endabschnitts (8) wird zumindest teilweise durch eine asymmetrischen
Beaufschlagung der Seiten des Endabschnitts (8) mit einem Kühlmedium (21) bewirkt.
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